
Zápis č.13 ze schůze osadního výboru 

v Jažlovicích konané dne 12.12.2011 

Přítomni: 

                         Dolejš Marek 
                         Víšková Hana 
                         Vojtěch Radek 
                         Zápotocká Kateřina 
 
Omluveni: 
                         Provazníková Stanislava 
                         Dolejš Arnošt 
 
Neomluveni: 
                          Boszenik Jiří 
 
Program: 

1. Zahájení v 18:00 hodin 

2.    Diskuse 

3.    Ukončení v 19:00 
 
 
1. OV zajistí nový zámek k závoře k pozemku 330/6. 
 
 
2. OV zajistil zimní údržbu pozemních komunikaci s p. Janovským. MěÚ Říčany byl 
požádán o údržbu zeleně v okolí komunikací pro bezpečné zajištění zimní údržby. 
 
 
3. OV žádá o ukončení přechodného dopravního značení v ulici Hlavní, a navrácení 
značek, které byly uschovány po dobu přechodného dopravního značení ( IP26A, IP26B, 
návrh byl zaslán p. Šrůtovi) 
 
 
4. OV informoval občany o nákupu známek na svoz komunálního odpadu pro rok m2012. 
Info na vývěsce. 
 
 
5. Vypracován OP na pozemek 2/1 zeleně a porostů. Na základě OP byl OV pozván na 
MěÚ Říčany k jednává o řešení vzniklé situace. Bylo přislíbeno postupné kácení postižených 
topolů. A jejich nahrazení novými porosty vhodnými pro uvedenou lokalitu. Kácení topolů 
bude zahájeno v roce 2012. 
 



6. Na základě obecné vyhlášky MěÚ Říčany byly stanoveny parametry údržby veřejné 
zeleně a čísla pozemků které pod tuto vyhlášku spadají. OV požádal o zařazení k těmto 
pozemkům i pozemek p.č. 53. MěÚ Říčany návrh schválil. 
 
7. OV obdržel vyjádření Středočeského kraje ohledně rekonstrukce komunikace 00325. 
Komunikace bude procházet rekonstrukcí která začne v roce 2012. Rovněž byla přislíbena 
změna dopravního značení a umístění ochranných prvků. 
 
8. OV nebyl informován o chystaných změnách v jízdních řádech autobusů. OV reagoval 
dopisem starostovi Říčan a očekává jeho vyjádření k omezení linky 428. OV nesouhlasí 
s jakýmkoli rušením autobusových spojů. 
 
9. V obci Voděrádky se uskutečnil  „Živý Betlém“ za přispění a účasti OV a občanů 
Jažlovic. 
 
10. OV opětovně žádá o vyklizení vzniklých černých skládek na     pozemku č. 330/6 a 
skládek z obou stran mostu přes D1, a to zejména v odvodňovacích šachtách. 
 
 
 
11. Termín další schůze OV : 6.2.2012 v 18:00 
 
                                                              Ukončení jednání v 19:00 
 
 
 
Zapsala Kateřina Zápotocká   v.r                   
 
                                                                                         Marek Dolejš………………………………… 
 
 
                                                                                        Hana Víšková………………………………… 
  
Dne 20.12.2011 v Jažlovicích 
 

 
 


